
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 11/02/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών
 Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Διαμόρφωση ανατολικής εισόδου Δράμας»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Συμφώνως ανακοινώσεων Αντιπεριφέρειας Δράμας, στα τέλη του 2019 ανακοινώθηκε
ένα σημαντικό έργο για την πόλη της Δράμας, το οποίο επρόκειτο να είναι η
διαμόρφωση της ανατολικής εισόδου της πόλης με κυκλικούς κόμβους και ανισόπεδη
διάβαση. Με δεσμευμένο ποσό 19 εκατ. ευρώ, προβλεπόταν η κατασκευή ενός
ανισόπεδου κόμβου στη σιδηροδρομική γραμμή στο τέρμα της οδού 1ης Ιουλίου και η
δημιουργία τριών κυκλικών κόμβων (ένας κυκλικός κόμβος στα φανάρια του «ΑΙΜΟΥ»,
ένας δεύτερος κυκλικός κόμβος στα φανάρια του «Σκλαβενίτη»  και ένας τρίτος δεξιά
προς το Ιδιωτικό ΚΤΕΟ και το σούπερ μάρκετ).  Το έργο επιπλέον θα περιλάμβανε
παράδρομους εξυπηρέτησης, καθώς και βοηθητικούς δρόμους. Η έναρξη του έργου
αναμενόταν εντός του 2020 με χρονικό ορίζοντα ολοκλήρωσής του τα τέλη 2022 ή
αρχές του 2023. Ωστόσο και κατά το επερχόμενο διάστημα των ανακοινώσεων του
2019, μόνο κάποιες οριστικές αποφάσεις απαλλοτριώσεων εκδόθηκαν, χωρίς καν της
εφαρμογής και εκτέλεσης αυτών.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Διατίθεστε να μας ενημερώσετε, γιατί το ώριμο έργο της Διαμόρφωσης της ανατολικής
εισόδου Δράμας με αποφάσεις απαλλοτρίωσης ολοκληρωμένες και με μελέτη
συγκεκριμένη δεν προχωράει στα επόμενά της στάδια μέχρι της ολοκλήρωσής της;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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